
Dačić: Otvaranje granica ne zavisi samo od nas
utorak, 05. maj 2020.

Prvi potpredsednik Vlade i ministar spoljnih poslova Republike Srbije Ivica Dačić izjavio je da ne
treba gajiti prevelika očekivanja da će granice brzo biti otvorene, jer to ne zavisi samo od Srbije,
nego od međunarodne zajednice i Evropske unije.  

"U Briselu će biti doneta odluka za šengenski prostor, za teritorije svih država članica. Oni će
prvo za sebe otvoriti granice", rekao je Dačić gostujući u Jutarnjem programu na TV Happy.
On je podsetio da su, izbijanjem pandemije, članice EU ponovo uvele granice, kako bi se
zaštitile od virusa.

"Tako da u ovom trenutku teško neko može da kaže kada će se moći preko granice",
konstatovao je Dačić.
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